
Az agglomerációs közösségi közlekedésről egyeztetett Fónagy János
Az autóbuszos közösségi közlekedésben érintett agglomerációs települések vezetőivel és országgyűlési képviselővel
egyeztetett Fónagy János, a Nemzeti Fejlesztési Minisztérium parlamenti államtitkára 2016. február 8-án, Gyálon.

A megbeszélésen elhangzott, hogy az átvétel az utasoknak nem jelenthet többlet költséget, nem eredményezheti a menetrend romlását. A
polgármesterek javasolták, hogy az átvételt követően a FUTÁR tájékoztató és a korszerű jegyértékesítési rendszer maradjon meg.

Az államtitkár kiemelte, hogy a szentendrei, a gödöllői és a ráckevei HÉV elővárosi vasútként fog üzemelni. Megállapodtak, hogy a
minisztérium folyamatosan tájékoztatja a Főváros Agglomeráció Önkormányzati Társaságot.
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